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Türkiye İş Kurumu Genel Müdür Yardımcısı Adnan Yıldırım Fatsa Ticaret Odasına ziyarette
bulundu.

  

Fatsa Kaymakamı Bekir Atmaca’nın da bulunduğu ziyaret esnasında Fatsa Ticaret Odası
Başkanı Tayfun Karataş ve Adnan Yıldırım’ın beraberindeki misafirler karşılıklı iştiharelerde
bulundular.

  

Türkiye İş Kurumu (İŞKUR) Genel Müdür Yardımcısı Adnan Yıldırım ziyarette yaptığı
açıklamada, “Son yıllarda İşkur Müdürlüğü Vizyon değişikliği yaptı. Bu vizyon değişikliği ile
beraber Türkiye’de işsizliği azaltılmasına yönelik istihdam, meslek danışma projeleri, meslek
tanıtım programları, girişimcilik programları devam ediyor. Ordu ili işsizlik rakamları 5.6
civarında bu rakamı daha da düşürülebileceği kanatindeyim. Sayın Fatsa Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanımızla yaptığımız görüşmede insanların iş beğenmediğini ifade etti. Bende aynı
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kanatteyim insalar daha iyi şartlarda iş bulma çaba içerisindeler en büyük sorun burda mesleki
yetersizlikler, insalara bu manada meslek edindirme gibi bir takım çalışmalar olması gerekiyor.
Oda Başkanlarımızla hangi meslek dalında ihtiyaç gerekiyorsa kurs vermek suretiyle çaba
içerisinde olacağız. Ordu’da 5.6 işsizlik oranını Müdürmüzle yaptığımız çalışmalarla % 4 kadar
indirme gibi gaye içerisinde olacağız ve bu konuda kendilerinden söz aldık. Önümüzdeki yılı
değerlendireceğiz bu yıl 5060 kişilik hedefimiz var ancak İl Müdürümüzle yaptığımız görüşmeler
sonucunda Sayın Valimizin huzurunda söz verdiler. Bu yıl 7000 kişiyi istihdam edeceğiz işe
yerleştireceğiz dolayısıyla çıtayı yükselteceğiz” dedi. Adnan Yıldırım, Fatsa Ticaret Odası
Başkanımız Sayın Tayfun Bey’e teşekkür ediyorum gayretlerinden dolayı, kendileri bir iş
mensubu gibi bizim üst yöneticimiz gibi çalışıyor. Güzel projeler üretiyorlar, el birliğiyle işsizliğin
azaltılması konusunda gayret edeceğiz. İşkur olarak Ordu’ya çok önem veriyoruz. Bizim için en
önemli illerimizden bir tanesi çünkü Ordu işsizliği en aza indirmeyi hak eden bir ilimiz olduğunu
düşünüyorum. Valimize, Kaymakamlarımıza, Oda Başkanlarımıza ve emeği geçenlere çok
teşekkür ediyorum” dedi.
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